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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2012. február 2-án 
megtartott képviselő-testületi ülésén.

Ülés helye: Szabó Károly Művelődési Ház és Könyvtár

Jelen vannak: Smiri László polgármester, dr. Bácskay Tamás alpolgármester, Kovács 
László, Mikó Imre, Molnár Sándor, Nosza József, Török Imre képviselők, Pardiné dr. 
Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző, Smiriné Papp Katalin pénzügyi csoportvezető, 
Csóka Károly ÖTE parancsnok

Smiri László polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes. 
Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat fogadják el.
Javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
az alábbi napirendi pontokat hagyja jóvá:

N A P I R E N D

1. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között történt 
fontosabb eseményekről

Előadó  :   Smiri László polgármester 

2. A vállalkozó háziorvosok, fogorvos által az önkormányzatnak fizetett költségtérítés 
felülvizsgálata

Előadó  :   Smiri László polgármester 

3. Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület tevékenységéről
Előadó: Csóka Károly parancsnok

4. Az önkormányzat 2012. évi költségvetésének tárgyalása (I. forduló) 
Előadó  :   Smiri László polgármester 

5. A házibrigád beszámolója 2011. évi tevékenységéről, a brigád 2012. évi feladatainak 
meghatározása

Előadó  :   Smiri László polgármester 

6. A köztisztviselői teljesítmény követelmények alapját képező célokról döntés
Előadó  :   Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző 

7. Bejelentések
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Első napirendi pont  :   Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés 
között történt fontosabb eseményekről

Kérdés, vélemény, hozzászólás nem volt.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

1/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és 
a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló beszámolót 

jóváhagyja.

Második napirendi pont: A vállalkozó háziorvosok, fogorvos által az önkormányzatnak 
fizetett költségtérítés felülvizsgálata

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
megtárgyalta az előterjesztést és elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. A 
háziorvosok hátralékainak megfizetésére engedményezést kértek a hátralék 
összegének megfizetéséig.

Nosza József képviselő elmondja, hogy azért mert a fűtési kiadások csökkennek tudják 
csökkenteni az orvosok hozzájárulási díján. Kérdezi, hogy a hátralék megfizetésére 
van-e már megállapodás?

Smiri László polgármester a kérdésre válaszolva elmondja, hogy szóbeli megállapodás 
született az engedményezési eljárásra. Azért tudták csökkenteni a hozzájárulás 
összegét, mert a kazánprogram keretében az fatüzelésű kazánt tudtak beállítani, 
aminek a próbaüzeme hamarosan megtörténik. Így jelentős energiát tudnak 
megspórolni.

Javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
- az alábbi határozatot hozta: 

2/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a háziorvosok és fogorvos által fizetendő
 rendelő fenntartási hozzájárulás összegét 

2012. február 1-től 16.500,-Ft + ÁFA/hó összegben, 
azaz havi 20. 955,-Ft-ban határozza meg.

A képviselő-testület megbízza a polgármestert,
a háziorvosokkal és a fogorvossal kötött 

a házi-, illetve a fogorvosi feladatok 
egészségügyi vállalkozási formában történő ellátására vonatkozó 

szerződés módosításával
A háziorvosok szerződés módosításának feltétele,
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hogy a háziorvosok tartozásuk rendezésére engedményezési
szerződést kössenek az önkormányzattal.

Határidő: 2012. február 23.
Felelős: Smiri László polgármester

 

Harmadik napirendi pont: Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület tevékenységéről

Smiri László polgármester köszönti Csóka Károly parancsnok urat, akinek nincs kiegészítése 
az írásos anyaggal kapcsolatban.

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
hosszasan tárgyalt Csóka Károly parancsnokkal a napirendről. Elmondja, hogy az 
anyag elég sok képet tartalmaz, mely a testület elé tárta azt a munkát, amit az 
egyesület a tevékenysége során végzett. Ez az egyesület a parancsnok elszánt munkája 
nélkül nem működött volna. A testület fontosnak tartotta és tarja az egyesületnek a 
munkáját, ezért volt 2001. óta együttműködési megállapodás az egyesület és az 
önkormányzat között. Elhangzott, hogy ezt a megállapodást felül kell vizsgálni és a 
későbbiekben az új jogszabályok változását figyelembe véve új megállapodást kellene 
kötni. Az új megállapodás elkészültéig a régi megállapodás maradjon hatályban. Az 
egyesület tevékenységét a település nevében megköszönik. A tájékoztatót elfogadásra 
javasolja a bizottság.

dr. Bácskay Tamás alpolgármester csatlakozik a Humán és Ügyrendi Bizottság elnökéhez. A
beszámolóból kiderül, hogy az egyesület mindenhol ott volt, ahol segítségre volt 
szükség, emberi és anyagi javakat mentettek. Több elismerésben részesültek, amihez 
gratulál és jó egészséget kíván.

Molnár Sándor képviselő szintén csatlakozik az előtte szólókhoz. A beszámoló kifogástalan. 
Kérdezi, hogy mekkora összegből gazdálkodik az egyesület? A több napos 
segítségnyújtásnak mekkora az anyagi vonzata, és kapnak-e rá valamilyen támogatást?

Csóka Károly parancsnok a kérdésre válaszolva elmondja, hogy az egyesület 2010-ben 8.461
eFt-os ráfordítással és 7.638 eFt-os bevétellel rendelkezett. A hívó fél állta a felmerült 
költségeiket. Ahol pedig katasztrófavédelemmel mentek azt a katasztrófavédelem 
megtérítette a számukra, ez nekik pénzbe nem került. Az ottani tevékenységüket a 
kirendelő és a megrendelő fizeti meg.

Smiri László polgármester elmondja, hogy meglátogatta az önkormányzatot a 
katasztrófavédelem megyei igazgatója, akivel tárgyaltak az egyesület további 
tevékenységéről és az együttműködési megállapodásról. Az egyesületet profinak tartja,
országos szinten ott vannak az első háromban. Komoly gépparkkal rendelkeznek és jó 
egészséget kíván a további munkához. A megállapodást átnézik és javasolja, hogy a 
későbbiekben tárgyaljanak róla.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 
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3/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

az Önkéntes Tűzoltó Egyesület
tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja.

Csóka Károly parancsnok javasolja a képviselő-testületnek, hogy az egyesület jelenlegi 
pénzbeli támogatását váltsák ki azzal, hogy az egyesület kapja meg a jelenlegi 
laktanya tulajdonjogát. Ezért az egyesület beavatkozik továbbra is a településen. 
Ennek az a célja, hogy ha az ingatlan az egyesület tulajdonában van akkor 
katasztrófavédelmi pályázatot nyújthat be felújításra az egyesület. Ilyen formában 
lenne támogatva az egyesület, így pénzt tudnának behozni a településre. Kéri a 
testületet, hogy támogassa a javaslatát. A részleteket majd kidolgozzák.

Smiri László polgármester elmondja, hogy ehhez időt kell adni a képviselő-testületnek. 
Javasolja, hogy áprilisban térjenek vissza a javaslatra.

Nosza József képviselő kérdezi, hogy áprilisban már a jogszabályok is rendelkezésre fognak-
e állni?

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző a kérdésre válaszolva elmondja, hogy nem 
kötelező feladata az önkormányzatnak az önkéntes tűzoltó egyesület fenntartása.

Molnár Sándor képviselő kérdezi, hogy mennyi ideig vállalná az egyesület a vonulást?

Csóka Károly parancsnok a kérdésre válaszolva elmondja, hogy majd a feltételek birtokában 
tudnak erre válaszolni, de úgy gondolja, hogy az ingatlan ellenértékeként. Tárgyalás 
részét fogja képezni.

Mikó Imre képviselő szerint ezt teljes mértékben át kell gondolni, értékbecslést kell 
készíttetni.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző javasolja, hogy az áprilisi testületi ülésre 
két típusú megállapodás kerüljön előterjesztésre. Az egyik a hagyományos pénzbeli 
támogatás, a másik az egyesületi javaslatot figyelembe véve. Ezt követően lehet majd 
dönteni, hogy melyik változatot támogatja a képviselő-testület.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

4/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

megbízza a polgármestert és a címzetes főjegyzőt, hogy
az Önkéntes Tűzoltó Egyesülettel kötött együttműködési megállapodást

vizsgálják felül és a megállapodás tervezetét terjesszék a képviselő-testület elé.

Határidő: 2012. április 26. 
Felelős: Smiri László polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna 
címzetes főjegyző
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Negyedik napirendi pont: Az önkormányzat 2012. évi költségvetésének tárgyalása (I. 
forduló) 

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
megtárgyalta az előterjesztést. A bizottság úgy döntött, hogy a II. fordulóra az 
egyensúlyt meg kell teremteni. A bizottság támogatja az előterjesztett javaslatoknak a 
megvizsgálását. Támogatják továbbá az önkormányzati intézmények átszervezésének 
lehetőségét és javasolják, hogy az áprilisi ülésen vizsgálják ezt meg. Az Aradi-
Szabadkai utcai belvízzel kapcsolatosan próbáljanak meg pályázati forrást keresni, 
mert jelenleg nincsen erre forrás a költségvetésben. A mezőőr szolgálattal 
kapcsolatban készüljön előterjesztés és a február 23-i ülésen tudnak dönteni róla. A 
bizottság javasolja a hátralék behajtása érdekében hatékony intézkedések megtételét. 
Az viziközmű érdekeltségi hozzájárulásból befolyó összeget a hitel törlesztésére kell 
fordítani. A védőnői szolgálat esetében megvizsgálták a körzeteket és úgy látják, hogy 
továbbra is célszerű lenne megtartani a két körzetet.

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság a 
költségvetési hiány csökkentésére vonatkozó elképzelésekkel egyetértett. Átnézték a 
bizottság hatáskörébe tartozó ágakat. Ők is javasolják továbbra is fenntartani a 
védőnői szolgálatnál a két körzetet. Az óvodai csoportösszevonással kapcsolatban 
célszerű lenne egy kimutatást készíteni a februári hónapban a délutáni 
gyermeklétszámról, ami után dönteni tudnak majd arról, hogy szükséges-e az 
összevonás. A következő ülésre egy egyensúlyban lévő költségvetés legyen 
előterjesztve.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

5/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a 
1. Civil szervezetek támogatása
2. Sportpálya üzemeltetés
3. Babatámogatás
4. Elhullott állatok tetemeinek begyűjtése
5. Belvízszivattyúk üzemeltetése

kiadáscsökkentést eredményező feladat,
kötelezettség áttekintésével megbízza a Pénzügyi és a

Humán és Ügyrendi Bizottságot.

Határidő: 2012. február 23. 
Felelős: Pénzügyi Bizottság

Humán és Ügyrendi Bizottság

 Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

6/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
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Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
az április 26-i ülésének 6. napirendi pontjának felveszi

az önkormányzat intézmény szerkezet áttekintését, 
a napirend előadója a polgármester.

Határidő: 2012. április 26. 
Felelős: Smiri László polgármester

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

7/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

megbízza az óvoda vezetőjét, hogy készítsen kimutatást
arra vonatkozóan, hogy a februári hónapban

hány gyermek veszi igénybe a délutáni ellátást
és a kimutatást terjessze a képviselő-testület elé.

Határidő: 2012. február 23.
Felelős: Juhász Antalné óvodavezető

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

8/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a védőnői szolgálatot továbbra is két körzetben
működteti tovább.

Határidő: folyamatos 
Felelős: Smiri László polgármester

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

9/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a mezei őrszolgálat megalakításáról
a február 23-i ülésén dönt.

Határidő: 2012. február 23.
Felelős: Smiri László polgármester

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

10/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

az Aradi-Szabadkai utcák belvízelvezetésére
kiírás esetén pályázatot nyújtson be.
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Határidő: folyamatos
Felelős: Smiri László polgármester

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

11/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

megbízza a polgármestert, hogy az elfogadott határozatoknak megfelelően
a 2012. évi költségvetést terjessze elő.

Határidő: 2012. február 23.
Felelős: Smiri László polgármester

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

12/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
megbízza a polgármestert, hogy gondoskodjon arról, hogy

a befejezett viziközmű beruházás számlára befizetett 
 érdekeltségi hozzájárulás összege 

a szennyvízcsatorna beruházás hiteltörlesztésére legyen fordítva.

Határidő: folyamatos
Felelős: Smiri László polgármester

Ötödik napirendi pont: A házibrigád beszámolója 2011. évi tevékenységéről, a brigád 2012.
évi feladatainak meghatározása

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
elfogadásra javasolja a házibrigád beszámolóját, valamint a feladattereket azzal a 
kiegészítéssel, hogy a házibrigád 2011. évi tevékenységéről szóló beszámolót
és a 2012. évi feladatterveket fogadják azzal a kiegészítéssel, hogy Július-Augusztus-
Szeptember hónaphoz vegyék fel a Dübögő utcai és a KMB-s bérlakás külső 
tatarozását, festését, valamint a járdaépítést.

Nosza József képviselő úgy gondolja, hogy sok mindent meg lehet valósítani a településen, 
mert jelentős számban tudnak közmunkásokat alkalmazni.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

13/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

a házibrigád 2011. évi tevékenységéről szóló beszámolót,
valamint a brigád 2012. évi feladatainak meghatározását elfogadja
azzal a kiegészítéssel, hogy július-augusztus-szeptember hónapra
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vegyék fel a járdaépítést, a Dübögő utcai és a
KMB-s szolgálati lakásoknak a külső tatarozását, meszelését a munkatervbe.

Határidő: folyamatos
Felelős: Smiri László polgármester

Hatodik napirendi pont: A köztisztviselői teljesítmény követelmények alapját képező 
célokról döntés

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy évente 
ismétlődő napirend a teljesítményértékelés, melyeknek alapját a jogszabálynak 
megfelelően a testületnek kell elfogadnia. Az előterjesztést elfogadásra javasolják, 
valamint a címzetes főjegyző teljesítményéről szóló tájékoztatót tudomásul vették.

Smiri László polgármester elmondja, hogy ehhez a napirendhez tartozik a jegyző 
teljesítményértékeléséről szóló tájékoztató. A 2011. évben végzett munkája alapján a 
címzetes főjegyző teljesítményét kiválóra értékelte.

Javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
- az alábbi határozatot hozta: 

14/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
a köztisztviselői teljesítménykövetelmények alapját képező 

2012. évi célokat elfogadta.
Határidő: azonnal

Felelős: Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna
 címzetes főjegyző

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

15/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzatának Képviselő-testülete

jóváhagyja a címzetes főjegyző teljesítményértékeléséről szóló tájékoztatót.

Határidő: azonnal
Felelős: Smiri László polgármester

Hetedik napirendi pont: Bejelentések

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottsági 
üléseken felvetődött annak a gondolata, hogy az önkormányzat az iskolának a 
fenntartását az egyházra bízza-e. A bizottság hosszasan tárgyalt arról, hogy mitévők 
legyenek a változások előtt. Úgy döntöttek, hogy meg kell vizsgálni annak a 
lehetőségét, hogy az önkormányzati iskola egyházi fenntartása lehetséges-e, illetve az 
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egyház vállalná-e. Ezért javasolják, hogy a polgármester keresse meg a református 
egyházközséget az iskola átadásával kapcsolatban.

dr. Bácskay Tamás alpolgármester elmondja, hogy természetesen foglalkozni kell ezzel a 
lehetőséggel is, de alaposan körbe kell járni a témát. Meg kell keresni a szülőket, a 
pedagógusokat, és a jogi lehetőségeket is meg kell vizsgálni. Az iskolának 
kötelezettségei vannak a fejlesztésekkel kapcsolatban. Sok és pontos információnak a 
birtokában kell lennie a testületnek a döntés előtt.

Török Imre képviselő, az általános iskola igazgatója elmondja, hogy az államosítás kapcsán 
merült fel a bizottsági ülésen ennek a lehetősége. A működtetést adnák át az 
egyháznak, a tulajdonjog az önkormányzaté maradna. Az államosítást követően az 
ingatlanok tulajdonjoga is az államé lenne. Ha az ingatlan az önkormányzat 
tulajdonában maradna, akkor másra is lehetne használni, vagy esetleg értékesíteni. 
Egyetért az alpolgármesterrel.

dr. Bácskay Tamás alpolgármester elmondja, hogy az államosítás szó rosszul hangzik. Ez az 
államosítás nem olyan mint régen volt. Az általános iskolákat akarják állami 
tulajdonba venni és működtetni.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző úgy gondolja, hogy egy 
szándéknyilatkozatot kell kérni az egyháztól. Amennyiben készség mutatkozik erre a 
javaslatra azt követően tartaná a testület a szülőknek a tájékoztatást. Itt a gyermekes 
szülőkről van szó, nem csak szülői értekezletet kellene tartani, mert a már megszületett
gyermekek is ebbe az iskolába fognak járni. Azért lett ez az út választva, mert a 
református egyház a súlyponti iskolák átvételét helyezte előtérbe korábban. A 
pedagógusokat is meg kell kérdezni ezzel kapcsolatban. A testület több éves 
kötelezettséget vállalt uniós és hazai pályázatokkal kapcsolatban. Arról nyilatkoztak, 
hogy 5 évig fenntartják és erre a célra fogják használni az épületet. Nagyon pontosan 
tudni kell a feltételeket.

Molnár Sándor képviselő elmondja, hogy a környező településeken volt már ilyen, és a 
református egyház egyéb okok miatt nem vállalta, de helyette jelentkezett a katolikus 
egyház. Kérné, hogy kizárólag csak a református egyház jöjjön szóba, mert a település 
református vallású. Bármilyen egyéb ajánlat jön ne éljenek vele.

Smiri László polgármester úgy gondolja, hogy eljött az ideje a váltásnak. Az iskolák nem 
tudják azt teljesíteni amit elvárna a társadalom. Minden kormányváltásnál változtatnak
a tanterven, mindig újabb ötleteket találnak ki és így nem lehet teljesíteni. Ezt a 
lehetőséget körbe kell járni. Nem biztos, hogy eredménnyel járnak, de nem kell 
kihagyni.

Török Imre képviselő, az általános iskola igazgatója elmondja, hogy az új köznevelési 
törvénnyel nevelő, oktató munkáról beszélnek, és azt gondolja, hogy egyházak csak 
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olyan iskolákat vesznek át amelyek színvonalasak, szigorú követelményeket 
támasztanak és nem lesz kevesebb az oktatás akkor sem.

Molnár Sándor képviselő szerint meg kell azt is tudni, hogy a további gyereklétszám 
csökkenés esetében hogyan gondolkodik az egyház.

Török Imre képviselő, az általános iskola igazgatója elmondja, hogy a jelenleg rendelkezésre
álló adatok szerint kb. 200 tanulója lesz az iskolának.

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy nincsenek adataik arra 
vonatkozóan, hogy az egyházi finanszírozás hogyan fog alakulni. Az állam eddig az 
egyházi iskolák normatíváját kiegészítette. A jövőben a feladatalapú finanszírozás új 
alapokra helyezi a finanszírozást, amiről még nincsenek pontos adatok. 

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

16/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

kezdeményezi, hogy a tulajdonát képező
Arany Gusztáv Általános Iskola

 református egyházi fenntartásba történő átadását.
A képviselő-testület a fenti cél megvalósítása érdekében

előzetes tárgyalásokat kezdeményez
a Tisztántúli Református Egyházkerülettel.

A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy
a testület határozatát a 

Köröstarcsai Református Egyházközség Presbitériumához
tárgyalás és támogatás céljából továbbítsa.

Határidő: azonnal
Felelős: Smiri László polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző bejelentésében elmondja, hogy a testület 
már döntött arról, hogy nem kívánnak részt venni a határon átnyúló HURO szélessávú 
internet pályázatban. A Kistérségi Társulás elfogadta a 4. számú határozatát, melyben 
fizetési kötelezettséget írtak elő a településeknek. Köröstarcsát 3.185.595,-Ft fizetésére
kötelezték. Nem javasolja a kivásárlást és az összeg megfizetését. 

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság támogatja 
a javaslatot, hogy ne fizessék meg a kért összeget forrás hiányában.

Nosza József képviselő kérdezi, hogy nem lesz-e ebből hátránya az önkormányzatnak?

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző a kérdésre válaszolva elmondja, hogy nem 
a fenntartás alól vonja ki magát az önkormányzat. Elmondja továbbá, hogy egy új kft. 
létrehozását kezdeményezi a társulás a kistérségi települések önkormányzatainak a 



11

tagságával, amelyhez Köröstarcsa településnek 40.000,-Ft-tal kell hozzájárulnia. 
Doboz település nincsen benne a kft. létesítésében. A törzsbetéteket a lakosságszám 
arányában kerültek felosztásra. A kft. foglalkozna a jövőben a szélessávú internetnek a
kérdésével. Jelentős vagyonnal rendelkezik a kistérség, amit pályázaton nyertek.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

17/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

a Békési Kistérségi Társulás Társulási Tanács 
a GVOP-4.4.2-05/1.-2005-12-0010/4.0 jelű pályázat keretében 

megvalósított kistérségi szélessávú informatikai hálózat működtetésére, 
AH Zrt-vel kötött haszonbérleti szerződés megszüntetésével kapcsolatban 

felmerült költségek fedezetére a Társulási Tanács által előírt 
fizetési kötelezettséget 

forrás hiányában nem tudja teljesíteni.

Határidő: a határozat továbbítására azonnal
Felelős: Smiri László polgármester

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

18/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

egyetért a Békési Kistérségi Társulás Társulási Tanács által kezdeményezett
egy 100%-os önkormányzati tulajdonú gazdasági társaság (Kft.) létrehozásával.

A kft. társasági szerződését jóváhagyja.
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy 
gondoskodjon az önkormányzat 40.000,-Ft összegű

törzsbetétjének átutalásáról és 
felhatalmazza a társasági szerződés aláírásával.

(A társasági szerződés tervezet a határozat mellékletét képezi.)

Határidő: a határozat továbbítására azonnal
Felelős: Smiri László polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző elmondja, hogy a napközi konyhánál 
telekmegosztást javasolnak megvalósítani. A beépítési százalék 30%-os lehet, így ha 
kettéosztják a jelenlegi területet, akkor a maradék terület a napközi konyhához kevés, 
ezért telekhatár növelése szükséges, ami megoldható a régi óvoda területének részbeni 
hozzáadásával. A humán és Ügyrendi Bizottsági ülésen elhangzott, hogy keresse meg 
a polgármester a konyha melletti ingatlannak a tulajdonosát és jelezze neki vásárlási 
szándékát az ingatlanra vonatkozóan.
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Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság támogatja 
az előterjesztett javaslatot.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

19/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

megbízza a polgármestert, hogy
vegye fel a kapcsolatot a Köröstarcsa, József A. u. 16. szám alatti ingatlan

tulajdonosával az ingatlan megvásárlása érdekében.

Határidő: azonnal
Felelős: Smiri László polgármester

Pardiné dr.  Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző következő bejelentésében tájékoztatja a 
testületet, hogy megkereste a hivatalt a Minden Gyerek Lakjon Jól Alapítvány. Az 
ehhez tartozó írásos anyagot csak tájékoztatásként küldte meg a képviselőknek. Úgy 
volt, hogy a hátrányos helyzetűeknek biztosítanak támogatást, ami a településen 19 
családot jelent, viszont a tegnapi nap folyamán kapott e-mail szerint a 
gyermekvédelmi támogatásban részesülőknek adnának támogatást. Ez sokkal több 
családot érint. Várják az alapítvány válaszát.

Ivóvíz-minőség javító programmal kapcsolatosan következő bejelentésében javasolja, 
hogy a Dél-Alföldi Ivóvízminőség-javító Konzorvium részére tervezési 
hozzájárulásként befizetett és fennmaradt önerő 70%-át 312.761,-Ft –ot az 
Ivóvízminőség Javító Társulás bankszámlájára utalják át. A települések nagy része 
már erre vonatkozóan hoztak határozatot.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság támogatja 
a határozati javaslat elfogadását.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

20/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

a Dél-Alföldi Ivóvízminőség-javító Konzorcium Taggyűlésének 
8/2011.(XII.07.) TGY. határozata alapján nyilatkozik arról, 

hogy a Dél.Alföldi Ivóvízminőség-javító Konzorcium részére 
tervezési hozzájárulásként befizetett és fennmaradt önerő 70%-át

312.761,-Ft, azaz háromszáztizenkettőezer-hétszázhatvanegy forintot 
az OTP:11733003-15774239 számú bankszámlára kéri utalni, 

melynek tulajdonosa a „Közép-Békési Térség” Ivóvízminőség-javító 
Önkormányzati Társulás.
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Határidő: azonnal
Felelős: Smiri László polgármester

Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna címzetes főjegyző következő bejelentésében elmondja, hogy a
Közösség Misszió megkereste a képviselő-testületet és támogató nyilatkozatot kérnek 
a tevékenységük folytatásához. Különösen olyan területen kívánnak ellátást 
biztosítani, ahol az önkormányzat által biztosított ellátás nem elérhető, amely 
kiegészíti az önkormányzat által nyújtott ellátást. Javasolják ezt a támogató 
nyilatkozatot kiadni.

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
támogatja a nyilatkozat megadását. Az a misszió évek óta együttműködik az 
önkormányzattal. Az Alapszolgálati Központ vezetője is támogatja a nyilatkozat 
megadását.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 

21/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

Közösség Misszió részére támogató nyilatkozatot ad ki működéséhez
megbízza a polgármestert a nyilatkozat aláírásával.

(A nyilatkozat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Határidő: 2012. február 17.
Felelős: Smiri László polgármester

Smiri László polgármester bejelentésében elmondja, hogy Ombodi Róbert kérelemmel 
fordult a képviselő-testülethez. Kéri, hogy a még hátralevő 2 év, ami szerződése 
lejártáig fennmaradt, meghosszabbításra kerüljön a további terveinek a megvalósítása 
érdekében. Javasolja, hogy a testület kérje fel Ombodi Róbertet, hogy részletezze a 
kérelmében leírtakat és jelölje meg azt az időpontot, ameddig kéri a meghosszabbítást,
és ezt követően kerülne ismételten előterjesztésre a kérelem.

Kovács László képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság támogatja 
a határozati javaslat elfogadását.

Nosza József képviselő, a Humán és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondja, hogy a bizottság 
támogatja a határozati javaslat elfogadását.

Smiri László polgármester javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül - az alábbi határozatot hozta: 
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22/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

megbízza a polgármestert, hogy
a kikötőt bérlő vállalkozótól kérje meg,

 hogy részletezze elképzeléseit
a kikötő további működtetésével kapcsolatosan 

és terjessze a képviselő-testület elé.

Határidő: 2012. április 26.
Felelős: Smiri László polgármester

Smiri László polgármester elmondja, hogy a Ecocaritas Egyesület és az Erdélyi Kárpát 
Egyesület együttműködési nyilatkozatot kért a képviselő-testülettől és pályázni 
kívánnak a HURO program keretében arra, hogy a Fekete-, Fehér-Körös és Maros 
folyók határ menti szakaszait mentesítik az illegális hulladék lerakatoktól és 
széleskörű lakossági tudatformálási kampányt végeznek és javasolja az 
együttműködési nyilatkozat aláírását. Ez anyagi terhet a településnek nem jelent, a 
fenntartás során figyelemmel kíséri a programot az önkormányzat és közreműködik a 
fenntartásban.

javaslatára a képviselő-testület 7 igen szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
- az alábbi határozatot hozta: 

23/2012.(II.02.) számú Képviselő-testületi határozat:
Köröstarcsa Község Önkormányzata Képviselő-testülete

az Ecocaritas Egyesület részére a Tiszta Folyók pályázathoz
együttműködési szándéknyilatkozat ad ki.

(Az együttműködési nyilatkozat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)

Határidő: azonnal
Felelős: Smiri László polgármester

Smiri László polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy a soron következő testületi ülés 
2012. február 23-án lesz az alábbi napirendi pontokkal:

N A P I R E N D 

1. Közmeghallgatás

2. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és a két ülés között történt 
fontosabb eseményekről

Előadó: Smiri László polgármester 
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3. Az önkormányzat 2012. évi költségvetésének megalkotása
           Előadó: Smiri László polgármester 
           Véleményezi: Pénzügyi Bizottság, Humán és Ügyrendi Bizottság

4. Bejelentések

Ezt követően mindenkinek megköszöni a megjelenést, hozzászólást és az ülést bezárja.

K. m. f.

Smiri László Pardiné dr. Szabó Zsuzsanna
polgármester címzetes főjegyző
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